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BRM.0012.4.7.2021 

Protokół nr 32/2021  

posiedzenia Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  Inowrocławia,  

odbytego w dniu 19 października 2021 r. w trybie zdalnym  

(z wykorzystaniem  środków porozumiewania się na odległość) 

 

Czas  trwania posiedzenia 8.00 –  8.20. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Grzegorz Piński    – Przewodniczący Komisji 

2. Jacek Bętkowski    – Członek Komisji 

3. Danuta Jaskulska   –  Członek Komisji 

4. Jarosław Mrówczyński   – Członek Komisji. 

 

W posiedzenie Komisji nie uczestniczył  radny Dobromir Szymański. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia. 

2. Karol Konopacki - Komendant Powiatowy Policji w Inowrocławiu. 

3. Urszula Marczewska - Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Środowiska i Rolnictwa. 

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas Komisji online stanowi 

załącznik nr 1  do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył Pan Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji, 

który  zgodnie z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji  uczestniczy 

4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi 

kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Zmian do porządku obrad nie wniesiono i przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 31/2021 z posiedzenia Komisji. 

4. Analiza efektów służby dodatkowych patroli Policji, finansowanych 

przez Miasto Inowrocław w 2020 r. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 31/2021 z posiedzenia Komisji. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 31/2021 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Analiza efektów służby dodatkowych patroli Policji, finansowanych 

przez Miasto Inowrocław w 2020 r. 
 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej:  

Przedstawił analizę efektów dodatkowych patroli Policji, finansowanych przez 

Miasto Inowrocław w 2020 r. 

Analiza stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja: 
 

Jacek Bętkowski – Członek Komisji:  

W 2020 r. wykorzystano 826 służb. Z uwagi, iż pracuje w służbie PGKIM, IGKiM 

i mamy poważny problem z podrzucaniem wszelkiego rodzaju odpadów w różne 

miejsca. Zostały ustalone dodatkowe wywozy, niestety jest problem                                   

z porzucaniem i przywożeniem z różnych miejsc. Wsparcie w tym temacie byłoby 

mile widziane.  
   
Karol Konopacki - Komendant Powiatowy Policji w Inowrocławiu: 

Codziennie realizujemy zadania, nie tylko działania z zakresu przeciwdziałania 

nietrzeźwym kierującym, wybrykom chuligańskim, co ma odzwierciedlenie                 

w wynikach. Zajmujemy się również tą problematyką. Do nas też wypływają 

zawiadomienia z tego zakresu. Podjąłem już działania w tym kierunku, niestety 

nie jesteśmy w stanie postawić w tych miejscach, rejonach 24 na dobę policjanta 

lub strażnika miejskiego. Na przyszły rok podjąłem takie działania, aby w formie 

dofinansowania między innymi z Panią Starostą dokonać zakupu foto pułapek. 

Jeżeli będzie sygnał o podrzucaniu odpadów w jakiś tam miejscu, to my takie foto 

pułapki założymy. Myślę, że te działania w znaczącym stopniu przyczynią się do 

ograniczenia tego zjawiska. Na chwilę, obecną musimy skupić się na 

zabezpieczeniu osobowym, na chwilę obecną nie posiadamy środków 

technicznych, które spowodowałyby sfotografowanie tych osób lub pojazdów, 

którymi się przemieszczają.     
 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej: 

My jako Straż Miejska na bieżąco współpracujemy z radnym Jackiem 

Bętkowskim, który wskazuje nam miejsca, które są najbardziej narażone na 

porzucanie odpadów. Cieszymy się, że jeżeli zostanie zakupiona z puli Starostwa 

foto pułapka to na pewno wytypujemy miejsca najbardziej zagrożone. Straż 

Miejska dysponuje jedną foto pułapką, która została zamontowana w jednym 

miejscu na terenie Inowrocławia. Ona działa, czekamy czy coś się wydarzy. 

Monitoruje miejsce, gdzie są podrzucane odpady. Na bieżąco sytuację 
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obserwujemy. Jeżeli coś się wydarzy, od razu będziemy działać.  Z panem radnym 

będziemy typować takie miejsca. Jeżeli zostaną zakupione i Policja wzbogaci się 

o takie urządzenia, to na pewno będziemy razem działać. Miejmy nadzieję, że ta 

ilość foto pułapek spowoduje, że to zjawisko zostanie ograniczone.         
  
Jacek Bętkowski – Członek Komisji:  

Współpracuję, ze Strażą Miejska i posiadam pełną informację. Nie jesteśmy                   

w stanie wyłapać, bo podjeżdżają samochody z zakrytymi tablicami 

rejestracyjnymi. W niektórych miejscach, mieszkańcy wiedzą kto to robi. Panie 

Komendancie, jak pan widzi założenia na przyszły rok odnośnie płatnych patroli, 

bo wspomniał pan tylko o kwestii związanej z foto pułapką? Będę jeszcze 

rozmawiał z panem Prezydentem o wsparcie w zakupie jednej czy dwóch takich 

foto pułapek.  
 

Danuta Jaskulska – Członek Komisji: 

Na obecną chwilę, wspólnoty mają monitoring. Jeżeli zachodzi taka sytuacja, że 

na tym monitoringu widać, kto podrzuca i mamy dane personalne, to czy ja np. 

mogę zgłosić do Straży Miejskiej i ujawnić dane personalne, kto podrzucił takie 

śmieci ?   
 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej: 

Oczywiście w tym temacie jest prowadzone postępowanie o wykroczenie.                 

Jeżeli taka osoba nie przyjmie mandatu to sprawa trafia do Sądu o ukaranie. 

Wtedy te osoby są represjonowane. Na przestrzeni kilku miesięcy, mieliśmy kilka 

takich przypadków, wówczas kara mandatu wynosi 500 złotach. Dzięki 

aktywności radnego Jacka Bętkowskiego udało się ustalić takie osoby. Wtedy 

represja z naszej strony jest rygorystyczna. Nie ma tutaj żadnych kwestii pouczeń, 

tylko od razu nakładamy mandaty w wysokości 500 złotych. Ważną rzeczą jest 

to, o czym pani wspominała tzn. posługiwania się monitoringiem, który na danym 

terenie występuje. Jest to dodatkowy środek dowodowy, potwierdzający winę 

danego sprawcy.  
   
Danuta Jaskulska – Członek Komisji: 

Czyli, gdy stanie się tak, że budynki wspólnoty miałyby monitoring i pilnowały 

by tego Zarząd i my sami, to można byłoby powstrzymać ten proceder 

podrzucania śmieci?  
 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej: 

Oczywiście. Jeżeli wspólnota na swoim prywatnym monitoringu zarejestruje 

takie zdarzenie to nie ma żadnych przeszkód prawnych, abyśmy potraktowali 

nagranie z monitoringu jako środek dowodowy w  prowadzonym postępowaniu.  

Takie naganie będzie dowodem w sprawie. Jeżeli jakaś wspólnota lub inny 

podmiot zarejestruje w swoim monitoringu takie zdarzenie, to my jesteśmy 

otwarci i czekamy na takie zgłoszenie. Na pewno czynności będą niezwłocznie 

podejmowane.    
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Karol Konopacki - Komendant Powiatowy Policji w Inowrocławiu: 

Środek dowodowy jak najbardziej. Środkiem dowodowym może być 

zarejestrowany obraz z monitoringu miejskiego czy też z prywatnej posesji. Pan 

radny mówił, że niektórzy sprawcy zasłaniają tablice rejestracyjne, nie mniej 

twarzy nie zasłonią. Więc jeżeli wizerunek sprawcy jest widoczny, czyli 

pozwalający na jego identyfikację, to my jako Policja mamy uprawnienia, aby 

taki wizerunek upublicznić w celu ustalenia tego sprawcy. Niejednokrotnie 

widzieliście Państwo, pokazujemy w mediach sprawcy kradzieży sklepowej, czy 

też sprawcy innego przestępstwa, czy też wykroczenia w celu jego identyfikacji              

i pociągnięcia go do odpowiedzialności. Odnośnie zasadności tych służb 

ponadnormatywnych to powiem, że jak najbardziej są zasadne. Dynamika tych 

zdarzeń z roku na rok ulega systematycznej poprawie i przekłada się na poczucie 

bezpieczeństwa. Mieszkańcy naszego miasta widzą te patrole. Te patrole 

organizowane są wspólnie za Strażą Miejską. Widoczność tego patrolu, również 

przekłada się na ograniczenie ilości zdarzeń jak i na poczucie bezpieczeństwa. 

Serdecznie dziękuję za to wsparcie, które jest tutaj od lat. Liczę, aby takowe 

wsparcie było również w przyszłym roku.                  
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Czy Komendant może wystąpić do spółdzielni mieszkaniowej, ponieważ mają 

duże zasoby mieszkań i swoje kontenery? 
 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej: 

My jesteśmy na bieżąco w kontakcie z panem Prezesem. Jeżeli są tylko takie 

sytuacje, które są niepokojące również z poziomu spółdzielni mieszkaniowej. Nie 

ma takiego problemu, jeżeli chodzi o podrzucenie śmieci do kontenerów 

spółdzielni mieszkaniowej, dlatego w większości te miejsca są pozamykane, 

a mieszkańcy mają klucze. Zdarzają się pojedyncze przypadki. Prezes widzi 

problem, odnośnie osób bezdomnych, którzy tam koczują. Prezes na bieżąco 

sygnalizuje nam swoje problemy.   
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Dziękuję Panom Komendantom za przybycie i dokładne wyjaśnienie sytuacji.    
 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Urszula Marczewska - Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia raportu z wykonania Programu 

Ochrony Środowiska dla Miasta Inowrocławia za lata 2019-2020. 

Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja: 

 

Pytań nie było. 
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Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
  

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja 

Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska podjęła 

uchwałę nr 15/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia raportu z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Miasta 

Inowrocławia za lata 2019-2020. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące.  
 

Nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

/-/ Grzegorz Piński 
 

Protokółowała:  

/-/Agnieszka Bardzińska 

 

 


